
Bestyrelsesmøde 24 maj 2022  

Til stede  

Kenni Spuur 
Carsten Larsen Bjarne Caspersen Jens Christian Schjøtt Britt Westermann John Groth  

Niels Ebbe Lundholt  

Rundgang i Rågårdskær (kl 17.30)  

Efter en kort briefing ved formand Kenni Spuur, gennemførte bestyrelsen en rundgang i 
Rågårdskær og konstaterede følgende at bemærke: 
 

- Der er en del haver, der stadig mangler at få luget uden for deres havelod, 
folk bedes generelt få luget. 

- Derudover drøftede bestyrelsen henvendelser mellem 2 haver, i forhold til hæk-højde, 
formand tager en snak med de involverede og bliver opfordret til at finde et kompromis de 
2 haver imellem. 

- “uofficiel” sti mellem to nabolodder, bestyrelsen har meddelt at den adspurgte har ret, og 
har givet vedkommende lov til at tilplante hæk. 

Bestyrelsesmøde (kl 18.10)  

- Finn Wessmann ønsker ikke længere at have ansvar for grøntcontainer. Ansvaret flyttes til 
pligtformanden, der udpeger en ansvarlig i forbindelse med gennemførelse af pligtarbejde. 
Container holdes åben fra kl 09.00 til pligtarbejde er slut den pågældende dag.  

Formanden orienterer:  

- Bestyrelsen har modtaget et tilbud om at købe et velfungerende og godt billardbord for 3-5.000 
kr. Bestyrelsen enedes om at vurdere bordet, og såfremt tilbud stadig er gældende, at erhverve 
bordet. I den forbindelse drøftedes det at forsyne bordet med en aflåselig plade, således at 
bordet kan bruges til buffetbord, og samtidig ikke udsættes for skader.  

- Bestyrelsen har modtaget en forespørgsel om arrangement af loppemarked på foreningens veje. 
Man enedes om at tilbyde de forespørgende at stille fælleshuset til rådighed, men såfremt det 
fortsat var at ønske at arrangere markedet på vejene, at tillade dette.  

- Fælleshuset er udlejet til arrangementer følgende datoer: - 27/28 maj 
- 3/4 juni 
- 18 juni  

- 23 juni 
- 8 juli 
- 13 august 



- 20 august 
- 11 september 
- 16/17 september 
- Carsten Larsen vil vedligeholde og udsende rettelser til listen løbende  

Carsten Larsen:  

- Har fået svar fra kommunen vedrørende parkering på allerede etablerede p-pladser i de enkelte 
haver. Der må kun parkeres 1 bil på disse pladser.  

- Der bør afholdes ekstraordinær generalforsamling vedrørende de nye vedtægter den 15 juni 
klokken 17.30 i Fælleshuset. Denne bør indkaldes og styres af VOPA.  

- Rottebekæmpelse er hver enkelt beboers ansvar. Hvis man ser/har rotter skal dette anmeldes til 
kommunen. 

Bjarne Caspersen:  

- Hver gang der udføres pligtarbejde skal p-plads og indkørsel prioriters højt  

• -  Oliering/maling bør fremover udføres om sommeren. I foråret bør ukrudtsbekæmpelse  

prioriteres  

• -  Bjarne tilbyder at sælge en generator til Foreningen. Prisen er 1.000 kr. Bestyrelsen  

accepterede dette tilbud.  

John Groth:  

- Forslag om en “legedag” hver 14 dag (billard/bordtennis/mm). Bestyrelsen foreslog i stedet en 
hyppigere anvendelse af “spontane” fredags-/hverdags bar arrangementer  

- John får en ny “rottesikrer” på besøg. Vedkommende har anmodet om at måtte hænge 
informationsmateriale op på foreningens tavle og dette godkendtes af bestyrelsen.  

Jens Christian Schiøtt:  

- Vil gerne indkøbe ny vimpel. Dette godkendtes af bestyrelsen. 
- Vil også gerne påtage sig at være indkøber af øl og vand til foreningen. Dette godkendtes  

ligeledes af bestyrelsen  

Næste bestyrelsesmøde:  

- Torsdag 30 juni 2022, kl 17.30. Mødested ved Carsten Larsen have 37 



Niels Ebbe Lundholt  

 


